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El Ballet de Déu es va poder fer malgrat tot | Roger Saladrigues

Ribes de Freser ha posat punt final a la festa major, que ha portat quatre dies de gresca
i xerinola pels carrers de la vila. Aquest dilluns es van portar a terme els darrers actes
de la festivitat amb el concert de gala del grup musical 'La Band Gogh' i un espectacle
piromusical amb exhibició dels diables i dragonets.

Des de l’ajuntament i la comissió de festes valoren positivament l’edició d’enguany.
L'alcaldessa Mònica Santjaume deia que «ha estat un èxit perquè no era fàcil
organitzar aquest any una Festa Major. Ho hem hagut de fer tot a última
hora tot i portar mesos preparant-la, però la gent ha estat molt conscient
d'on anaven i de com es comportaven en cada acte».

Bona part dels actes de la festa major han quedat plens i davant d’aquesta
circumstància, l’ajuntament i la comissió de festes s’han hagut d’adaptar i aplicar les
mesures sanitàries corresponents per evitar contagis de coronavirus. En aquest sentit,
la comissió de festes es desmarcava a través d'un comunicat del Birres de Freser del
dijous, pel fet que hagués pogut posar en dubte la seguretat dels actes de la celebració.
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«Totes les activitats que teníem programades les hem desenvolupat amb
les mesures de seguretat que tocaven, sempre amb grups d'ambient o amb
separacions de com a mínim 1,5 metres. Les activitats en les quals no
podíem garantir aquestes normes ja no les hem portat a terme. La veritat
és que ha anat molt bé poder utilitzar el camp de futbol per fer les
activitats on hi havia més gent i hem emplenat les cadires. També ha estat
bé poder comptar amb un control de seguretat a l'entrada i la sortida»,
detallava l'alcaldessa.

El pregó de la Festa Major | Foto: Roger Saladrigues

La festivitat ribetana va començar el divendres amb el pregó a càrrec de Jordi Font, qui
va fer un retrat de la complexitat d’aquesta edició a causa de la pandèmia del
coronavirus. També es van coronar el nou hereu i pubilla del municipi.

El dissabte 15 d’agost, la jornada va començar amb l’ofici solemne i sardanes, mentre
que a la tarda va tenir lloc el tradicional ball de dragonets i el Ballet de Déu portat a
terme per l’Esbart. Enguany es complien 22 anys d’aquesta dansa i tot i el context de
la pandèmia, finalment es va poder portar a terme. El dia es va cloure amb el sopar
popular i el concert de Lo Pau de Pons.

Pel que fa a Diumenge, grans i petits van gaudir de la Gimcana de futbol per diferents
indrets de la vila amb 10 proves relacionades amb jocs de pilota. També els gegants hi
van participar.

Finalment, la festa es va tancar amb cinema a la fresca amb la projecció de la pel·lícula
'Aladdín'.

Concert amb la Band Gogh | Foto: Xevi Pujol
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